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To:

Cc

From: )

Sent: Fri 10/2/2020 5:01:52 PM

Subject: RE: bestedingenplan update

Received: Fri 10/2/2020 5:01:52 PM

oH

Goed datje me mailt. Nee hoor, er gaat niets naar de directie. En 1k heb alle vertrouwen in je en de wijze waarop eea regelt
financieel. Het enige dat ik wil. is dat alle posten met bedragen transparant zijn. En dat is het :-)

=
weekend,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:IEEEJE @minvws.nl>
Datum: vrijdag 02 okt. 2020 6:28 PM

Aan: minvws.nl>

Kopie: ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: bestedingenplan update

HARE

Tk dacht nog even een mailtje om het beeld te zuiveren. We hebben normaliter geen geheime potjes of buffers binnen het f-

cluster. Alles wat op het bestedingsplan staat en in de begroting is zichtbaar op de lijsten die ik maak.

Die 1 miljoen mn deze mail 1s van de onderuitputting nog. We hebben 11,2 miljoen onderutputting:

+ We boekenSSRELEN van beleidsbudset na p-budget.
*« Wedoene

i

gy 2021

+ We|inby want dat is een technische mutatie dat geld had eigenlijk naar de

beschikbaarheidsbijdrage gemoeten.

Dus resteertcI Deze hebben we bewust niet ingeleverd omde [Rog bezig was met een

voorfinanciering.
Het klonk vanmiddag alsof er geld ergens geparkeerd wordt maar dat is niet het geval. Overigens is die 1 miljoen nu
inmiddels gereserveerd voorjlREaN

Ik wilde het toch graag ophelderen. Ik dacht als dit straks aan de directie wordt gemeld in een mail ontstaat er verwarring en

denkt men dat alle tegenvallers wel betaald kunnen worden omdat er een geheim potje ergens is.

Fin weekend!

Groet.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INEEXECE)IESEDNa ninvws o>
Datum: woensdag 23 sep. 2020 16:41

Aan:IEEE) BEEN 010s >
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Kopie: INNEXESINNBICKERi 1ninvws.0l>
Onderwerp: RE: bestedingenplan update

Ja, die 1 miljoen is onderdeel van de onderuitputting. We hebben deze niet ingeleverd bij FEZ omdat we deze als reserve willen

gebruiken voor eventuele tegenvallers.
Ik ben het eens om het van de reserve te betalen, dan houden we [EER het eind van het jaar over.

Uiteraard kunnen gedurende het jaar nog posten niet doorgaan of tegen een lagere bedrag doorgaan.

BEEik door naar 2021.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Verzonden: woensdag 23 september 2020 16:14

5.1.2e @minvws.nl>

GCs 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: bestedingenplan update

IE
Die 1 mln reserve zit toch ook

so
onderuitputting? Mi beter onf AE voor veilig werk door te schuiven naar

2021 en dit dat te dekken uit de

Eens?

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: SEEMa minvws n>Datum: woensdag 23 sep. 2020 3:36 PM

Aan: 5.1.2 ) minvws.nl>

Kopie: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: bestedingenplan update

El
Nog een update

or
nog twee posten (corona gerelateerd) die ze graag wil laten opnemen voor

2020, zie mail van

BEE oie veilig

ner JKC
die ik in mijn vorige mail via een kasschuif naar

2021 wil doorschuiven of van de reserve die we nu hebben van

incidentele posten die niet opgenomen zijn in het bestedingsplaf.

Dit kunnen we betalen van de

De reserve die wij hebben staan is voor alle

Ik hoor graag of ik deze posten kan opnemen in het bestedingsplan.
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Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den HaagCE

van: IEEEDNN)EXE© minvws.ol>
Verzonden: woensdag 23 september 2020 15:23

2 minvws.nl>; — minvws.nl>

minvws.n!>;[EEE@ minvws.nl>;

Onderwerp: bestedingenplan update

Net gesprek gehad met de club die aan de slag gaat met een Zorgcommunity als vervolg op Sterkinjewerk. Hiervoor hebben we

xtra geld gekregen vanaf 2021. Ze gaan echter nu al starten en de inschatting vanlEER en mij is dat dit in

kost. We kunnen dit via Regioplus bij ze krijgen dit jaar. Voor volgend jaar en verder volgt dan een

IE dio heeft. Eerder hadden we daa voorVan Eal¥dbegreep ik ook dat Regioplus voor COVID dit jaar no

staan,
maar via een kasschuif staat dat nu in 2021.

is dit dusjiEEETlizuro die nog dit jaar nodig is:

zorgcommunity

die we nu willen aa

Vanwege corona ook aan jou,
Groet,

oie
voor kasschuif of uit de reserve |EXEZ]

Ministerie van VWS -

directie Macro Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

minvws.nl


